

The Venerable Robert Camara  
*Vicar General and Executive Archdeacon*  
The Anglican Church of Canada  
Diocese of Montreal



le vénérable Robert Camara  
*Vicaire général et Archidiacre exécutif*  
l'Église anglicane du Canada  
Diocèse de Montréal

December 16, 2020

Clergy & Lay Leaders  
Diocese of Montreal

Dear colleagues,

Yesterday, Premier François Legault announced some new measures that take effect beginning tomorrow and some that begin on December 25<sup>th</sup>. I wanted to confirm with you that no new measures have been put into place for places of worship. We continue to follow our Diocesan Guidelines and Public Health guidelines.

In-person worship continues to be permitted as long as we continue to follow the guidelines in place (masks, sanitization, physical distancing, contact tracing, capacity limits – 25 in red zones). A reminder to continue to refrain from singing (congregational and celebrant – a cantor (s) who is (are) physically distanced from the congregation is permissible).

Thank you for your continued effort to following Diocesan Guidelines and Public Health Guidelines – your vigilance has meant that, to date, we have had no outbreaks in our places of worship.

I will be back in the office next week and available should you have any questions. If you have an urgent request, please reach out to your Territorial Archdeacon.

Wishing you and your communities a blessed fourth Sunday of Advent and a holy and happy Christmas.

Yours in Christ,

Handwritten signature of Robert Camara with a cross at the end.



16 décembre 2020

Clergé et responsables laïcs  
Diocèse de Montréal

Chers collègues,

Hier, le premier ministre François Legault a annoncé de nouvelles mesures qui entreront en vigueur à partir de demain et d'autres qui commenceront le 25 décembre. Je tenais à vous confirmer qu'aucune nouvelle mesure n'a été mise en place pour les lieux de culte. Nous continuons à suivre nos directives diocésaines et nos directives de santé publique.

Le culte en personne reste autorisé tant que nous continuons à suivre les directives en vigueur (masques, désinfection, éloignement physique, recherche des contacts, limites de capacité - 25 dans les zones rouges). Veuillez vous rappeler de continuer à vous abstenir de chanter (congrégation et célébrant - un chantage (s) qui est (sont) physiquement éloigné(s) de la congrégation est autorisé).

Nous vous remercions de vos efforts constants pour suivre les directives diocésaines et les directives de santé publique - votre vigilance a permis d'éviter à ce jour toute épidémie dans nos lieux de culte.

Je serai de retour au bureau la semaine prochaine et je serai disponible pour répondre à vos questions. Si vous avez une demande urgente, veuillez vous adresser à votre archidiacre territorial.

Je vous souhaite, ainsi qu'à vos communautés, un quatrième dimanche de l'Avent béni et un Noël saint et heureux.

Fidèlement,